
2016D40715 INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

In de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport bestond er 
bij een fractie behoefte een aantal vragen en opmerkingen voor te leggen 
aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de brief 
4 oktober 2016 inzake Tariefregulering obstetrisch high care (Kamerstuk 
29 248, nr. 293). 

De voorzitter van de commissie,
Lodders 

Adjunct-griffier van de commissie,
Sjerp 
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I. Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Vragen en opmerkingen van de SP-fractie 

De leden van de SP-fractie hebben kennisgenomen van de voorhangbrief 
met daarin het voorstel voor de wijziging tariefsoort obstetrische high 
care (Kamerstuk 29 248, nr. 293). Genoemde leden hebben naar aanleiding 
van deze voorhangbrief onderstaande opmerkingen en vragen. 
De leden van de SP-fractie begrijpen uit de brief van de Minister en de 
brief van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) dat alle betrokken en 
relevante partijen positief zijn en achter de voorgestelde wijziging staan. 
Kan de Minister dit bevestigen? Zijn eventuele andere partijen (direct of 
indirect) betrokken bij de obstetrische high care, anders dan de NVZ, NFU 
en NVOG, ook gevraagd naar hun mening aangaande de voorliggende 
wijziging? Zo ja, wat waren de reacties? Graag ontvangen deze leden ook 
de door deze partijen ontvangen reacties (inclusief eventueel genoemde 
voordelen en bezwaren) voorzien van commentaar van de Minister. 
De leden van de SP-fractie kunnen zich voorstellen dat de obstetrische 
high care niet thuishoort in het vrije segment onder gynaecologische zorg 
en er een gereguleerd tarief nodig is. Onder andere om de zorg betaalbaar 
en toegankelijk te houden. Genoemde leden vragen de Minister een 
overzicht te geven van wat er precies gaat verbeteren voor de patiënt ten 
opzichte van de huidige situatie en of er ook mogelijke risico’s aan de 
voorgestelde wijziging vast zitten? Daarbij graag ook aangegeven wat de 
mogelijke positieve dan wel negatieve effecten zijn van de voorgestelde 
wijziging voor de aanbieder van de obstetrische high care. Vervolgens 
vragen deze leden om een onderbouwing van de reden waarom de 
Minister naast een maximumtarief niet ook voorstelt een minimumtarief 
vast te stellen. 
De leden van de SP-fractie vragen vervolgens welke bedragen er op dit 
moment om gaan in de obstetrische high care, hoeveel van deze zorg 
door zorgverzekeraars is ingekocht, hoeveel aanbieders er zijn (en welke) 
en hoeveel mensen hier jaarlijks gebruik van maken. 
Voorts vragen genoemde leden hoe hoog naar verwachting het maximum 
tarief wordt dat de NZa gaat voorstellen. Wanneer wordt een voorstel van 
de NZa verwacht? 
In het geheel gezien, maakt deze voorgestelde wijziging het werken voor 
een aanbieder van obstetrische high care nu simpeler of ingewikkelder? 
De leden vragen hierop een toelichting waarbij ook ingegaan wordt op de 
administratieve regeldruk die hiermee wellicht gepaard gaat. 

II. Reactie van de Minister 
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